
Medlem af Folketinget Jonas Dahl (SF) har den 1. september 2009 stillet følgende 
spørgsmål nr. S 2993 til ministeren for sundhed og forebyggelse, som hermed besvares.

Spørgsmål S 2993:
’Vil ministeren fremlægge sin vurdering af, hvilke konsekvenser halveringen i antallet 
af ambulancer i København vil have for det serviceniveau, borgerne kan forvente?’

Svar:
Det er ikke muligt for mig konkret at vurdere, hvilke konsekvenser en halvering af an-
tallet af ambulancer har for serviceniveauet for borgerne. En sådan vurdering fordrer 
konkrete oplysninger om antallet af bemandede beredskaber tidligere og i fremtiden, 
samt om de øvrige præhospitale tilbud. Jeg skal dog bemærke, at antallet af køretøjer 
ikke i sig selv siger noget om serviceniveauet. 

En mere konkret vurdering kræver indhentelse af faktuelle oplysninger fra Region Ho-
vedstaden, hvilket ligger uden for rammerne af et § 20 spørgsmål. 

Med venlig hilsen

Jakob Axel Nielsen   /   Tove Kjeldsen
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